
Resposta a la Ciutadania del PSC al Ple de 15/07/09 
 
Registre 9036 
Patrícia Marcos 
Per al PSC 
 

• Com és que a la festa de final de temporada del C.F. Can Vidalet, no 
hi va assistir cap representant de l’ajuntament com altre vegades? 
(regidoria d’esports, regidoria de barri, alcaldessa...) 

 
• Potser no van ser convidats pel club? 

 
• Potser no sabien que es feia? 

 
Vam rebre una invitació a partir del dia 30 de juny, i aquest acte de final de 
temporada era el dia 4 de juliol, i la veritat és que teníem ja compromesa 
l’agenda. Hi havia partits del segon torneig internacional femení de futbol sala, 
els partits del segon torneig de futbol 7 de veterans, el sopar del 20è aniversari 
de l’entitat de la plaça Macael. El regidor que teníem delegat per assistir-hi va 
tenir un contratemps de trànsit, i li va ser absolutament impossible poder arribar 
a aquest sopar de final de temporada i per tant no va ser possible l’assitència. 
 
 
Registre 9037 
Eulàlia Herranz 
Núria Roig 
Elisabet Millà 
Mª Teresa Carbonell 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 

• Quin ha estat l’escandall del cost de la paella per a la gent gran que 
es celebrarà a Can Vidalet? (Aliments, materials, instal·lacions i 
infraestructura, obsequis, personal municipal...) 

 
El cost total de la paella per a la gent gran va ser de 6.420 euros. El lloguer de 
la carpa, que es va utilitzar tant per a la paella com per a l’audiència pública i es 
va aprofitar per a dos actes, va ser de 4.531 euros. 
 

• Quantes persones van assistir-hi? 
 
A la paella per a la gent gran hi van participar unes 1.200 persones, i no hi va 
haver cap despesa en concepte d’obsequi. 
 
 

• Quin ha estat l’escandall del cost de l’audiència pública que es va 
concloure a Can Vidalet amb alumnes de l’ESO? (Monitors, 
materials, instal·lacions i infraestructura, obsequis, personal 
municipal...) 



 
Les despeses de personal municipal van ser 0 euros, atès que es va fer en 
horari laboral.  
 
Quant el treball de curs de juliol de 2008 a juliol de 2009, concreció del 
projecte, coordinació, fase intercentres, dinamització, seguiment, avaluació, 
retorn als participants, sortides a equipaments i a la ciutat, 14.800 euros. 
Materials, carpetes, dossiers didàctics, fotocòpies, etc., 4.500 euros. Mitjans de 
comunicació, la website d’actualització de continguts i estructura, 2.600 euros. 
Plotters, equip de so i begudes, 364 euros, i obsequis per als participants, amb 
xancles d’estiu i polseres tipus silicona, 2.408 euros. 
 
Quant al capítol d’ingressos, hi havia dues subvencions finalistes per al 
desenvolupament de l’acte de l’audiència. El Departament d’Interior, Relacions 
institucionals i Participació, va donar la subvenció per a aquesta audiència de 
6.000 euros, i la Diputació de Barcelona, a través de la xarxa de municipis i 
qualitat, una de 14.376 euros, en total, 20.376 euros de subvencions per fer 
l’activitat.  

 
 
• Quants alumnes hi van participar tant en el procés com en l’acte 

final? 
 
En el procés participatiu, 5 centres educatius de la ciutat, tots els alumnes de 
3er i 4art d’ESO, i quant al nombre, 527 alumnes, més 31 equips directius i 
professorat de centres. En total, 558 persones. El nombre d’assistents a 
l’audiència va ser de 490 alumnes, més el professorat. 
 
Registre 9038 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 
 
El Robert Brilles, tot i ser la única sala d’actes municipal que ara per ara 
tenim, segueix sense ser assequible a persones amb mobilitat reduïda, en 
algunes sales i els lavabos. Si no es pot posar un ascensor interior, 
perquè no s’en posa un d’exterior com s’ha acabat fent a infinitats de 
llocs? 
 
La sala de la planta primera no té accessibilitat a través d’ascensor, això és 
cert, encara que la majoria d’activitats es fan a la planta baixa. És veritat que 
els lavabos tampoc són accessibles, però aquesta tampoc és l’única sala que 
té l’Ajuntament, en té altres, al Puig Coca i l’edifici Cadí, que sí són accessibles.  
 
Treballem, si em permeten que acabi, en el projecte de tota l’accessibilitat del 
casal de cultura. La solució, evidentment, passa per instal·lar un ascensor 
exterior, per fer accessible tant la sala nova, diguem-ne, l’edifici nou, entre 
cometes, perquè ja té uns quants anys, i el que seria la masia del casal de 
cultura, hi ha un lloc que es veu clarament que és on pot anar aquest ascensor. 



Això està pendent d’un projecte de conjunt d’obres de remodelació del casal de 
cultura. 
 
Registre 9039 
MªTeresa Carbonell 
Per al PSC 
 

• Quin ha estat l’escandall de l’audiència pública que es va concloure 
a Can Vidalet amb alumnes de l’ESO? 
Monitors, materials, instal·lacions i infraestructura, obsequis, 
despeses de personal municipal... 
 

És la mateixa pregunta que han fet abans, i per tant ja la donem per resposta. 
 
Registre 9040 
Elisabeth Millà 
Per al PSC 
 
Quin ha estat el pressupost i el balanç del  2008? 
 
Com que són tot xifres, si els sembla bé, quan acabi li dono una còpia d’aquest 
balanç.  
 
 
Registre 9098 
Eulàlia Herranz 
Núria Roig 
Per al PSC 
 
1.- L'AAVV de Finestrelles des de fa anys està denunciant I'excessiu soroll 
diversos aparells de ventilació de I'Hospital Sant Joan de Déu. 
Fa uns mesos es va fer una prova per determinar quin era I'impacte sonor 
que produïa. 
A data d'avui encara no tenim cap resposta i e/s aparells citats segueixen 
funcionant igual. 
En nom dels veïns i veïnes del barri que suportem aquest soroll demanem 
una resposta urgent perquè ja fa massa temps que dura. 
 
L’ordre hospitalària va presentar un estudi acústic, els nostres tècnics el van 
informar, i van fixar una sèrie de mesures correctores. Aquestes s’han notificat 
a l’hospital, les han implantat segons ens han comunicat, i tenim pendent una 
inspecció per comprovar si el nivell de sorolls és el que era. I diuen també que 
durant aquest temps, jo ho afegeixo pel que fa a la cuina, que era una de les 
coses que es deia que provocava sorolls per les nits, en aquests moments ja 
no funciona. I pel que fa als aparells de climatització, segons l’ordre 
hospitalària, ja han pres les mesures per evitar-lo, cosa que nosaltres hem de 
comprovar. 
 
2.- L'espai dedicat a I'esport ubicat darrera I'hotel ABBA GARDEN de 
Finestrelles, fa molts mesos que no es pot utilitzar perquè hi ha risc 



d'esquerdar-se i que hi hagi una esllavissada. Tècnics de I'ajuntament ens 
diuen que ha estan solucionant però I'espai segueix igual. 
Que s'hi esta fent? En quin estadi de solució esta? Quan la podrem fer 
servir? 
 
D’això ja hem parlat moltes vegades, tant per alguna pregunta que vostès han 
fet després del ple de l’Ajuntament, com en reunions que hem tingut amb la 
junta de l’Associació de Veïns. Està acotat l’espai i s’impedeix l’entrada perquè, 
segons els tècnics, pot haver-hi una esllavissada que pot causar algun tipus 
d’accident. 
 
Per altra banda, hem requerit a l’empresa que va fer aquesta obra perquè 
presenti un projecte tècnic i es resolguin aquestes deficiències.  
 
En relació amb això hi ha un altre tema, que haurem d’acabar de veure, que és 
que vostès saben que allà hi ha previst fer un aparcament soterrat. Si aquesta 
possibilitat es concreta, no faríem d’entrada l’obra, sinó que aprofitaríem per 
poder construir l’aparcament i damunt ja la pista. I aquesta és la situació que hi 
ha en aquests moments.  


